

## 成人声乐艺术加强班(Age13+)

本课程集声音技术训练，歌曲表演训练，音乐欣赏，简单音乐理论为一体，重在教授学生如何合理运用自己的身体来发声和唱歌，运用传统古典美声发声方法为训练手段，结合大家耳熟能详的中国民歌，中外艺术歌曲及电影插曲作为演唱教学曲目，经过本课程学习能自如的演唱及完整的表达作品内涵。定期举办汇报音乐会及合唱演出。

**招生要求:** Age13+ 热爱演唱，有无声乐基础均可

### Intensive Vocal Art Class for Adults

This course integrates sound technology training, song performance training, music appreciation, and simple music theory. The focus is on teaching students how to use their bodies to make sounds and sing properly, using traditional classical bel canto techniques as training methods, and combining the familiar China Folk songs, Chinese and foreign art songs and movie episodes are used as singing teaching repertoire. After this course, they can sing freely and fully express the connotation of the work. Regular report concerts and chorus performances are held.

Admissions requirements: Age 13+ Love singing, with or without vocal music foundation



**教师简介:** 黄靖懿 青年女高音 出生成都 四川音乐学院音乐教育专业学士学位，上海音乐学院声乐表演硕士，2020年获得波士顿 Longy 音乐学院声乐硕士学位，2018 获得 Longy 音乐学院歌剧专业研究生表演文凭。曾在上海歌剧院以及中国歌剧舞剧院担任青年女高音，擅长美声及民族唱法，主演多部歌剧。2019 年 2 月 3 日出演轻歌剧《Countess Maritza》女主角 Maritza.2018 年 4 月在 Longy 音乐学院与 Longy 交响乐团合作出演莫扎特歌剧《剧院经理》里女主角 Madame Goldentrill, 2017 年 4 月和 Longy 交响乐团合作在奥芬巴赫著名歌剧霍夫曼的故事里出演女主角奥林匹亚。2016-2018 参与演出多场歌剧及音乐剧音乐会。2014 年入选 ISING!国际歌唱家音乐节成为入选的全球 30 位艺术家之一。2019 她获得奥地利萨尔茨堡国际音乐比赛和荷兰阿姆斯特丹国际音乐大师赛声乐组第一名，纽约金色古典国际音乐比赛声乐组第一名，同年五月和七月分别获得美国门徒国际声乐比赛和 Worcester 音乐比赛声乐组二等奖。

黄靖懿老师曾在西南科技大学音乐学院声乐系任教。

Jingyi Huang, Soprano, born in Chengdu, China, obtained her Master degree in Voice & Opera and Graduate Diploma in Opera from Longy School of Music of Bard College in 2020 and 2018. Graduating in Shanghai Conservatory of Music with Master's Degree in Vocal Performance in 2009 and earned her Bachelor Degree in Sichuan Conservatory of Music. She as an opera singer entered in Shanghai Opera House in 2009 and then she worked in China National Opera & Dance Drama Theater in 2011. From 2016 to 2019, she played the Title role Maritza in Countess Maritza, 2018 she played the leading soprano role Madame Goldentrill in Mozart's opera The Impresario and the leading soprano role Olympia in The Tales of

Hoffmann cooperate with the symphony orchestra of Longy School of Music. From 2010-2018 She participated in many opera and concert performances. In 2014 she was selected by the ISING international singers music festival and become one of the 30 artists selected worldwide . 2019 she won the First Prize of Salzburg International Music Competition, Amsterdam International Grand Prize Virtuoso Competition and Golden Classical Music Awards international Competition .At the same year she won the Second Prize of American Protégé International Vocal Competition and Worcester Music Competition .

Teacher Huang used to teach at the Southwest University of Science and Technology School of Music